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que, degut a la malaltia i a les vacances del cap 
d’oficines senyor Mas, aixo 110 lia estât possible. 
Promet presentar-lo a la sessio del mes de se- 
tembre.

El Dr. Coll llegeix 1’acord al qual ell s’ha refe- 
rit, i demana que es compleixi a partir de la data 
en que fou pres. Lamenta que no s’hagi comuni- 
cat per escrit a la Cooperativa l’acord de refe- 
rència.

S ’aixeca la sessiô a les non de la vetlla per a 
rcemprendre-la després de sopar, o dos quarts 
d’onze.

A  dos quarts d’onze es repren la sessio seguint 
la discussiô de l ’aprovacio de lestât de comptes 
del mes de juliol. En relacio a la subvencio per 
serveis administratius que ha de pagar la Coope
rativa, el Dr. Celis diu que ell creu que s’hauria 
de començar a complir l’acord del Conseil a par
tir de la data en que fou près.

E l Dr. Soler i Daniel proposa que es comuni- 
qui l ’acord a la Cooperativa i que en el possible 
es procuri cobrar tôt l’atrassat. Ell creu que el 
pressupost aprovat s ’havia de practicar després de 
sis mesos i és per aixô que preguntava a partir 
de quina data començaria a régir.

E l Dr. Sellas diu que, quan el Conseil va apro- 
var el pressupost, no era res niés que un projec- 
te. S ’adhereixen a les seves manifestacions els 
doctors Marsriera, Corachan i Coll.

El Dr. Masriera diu que, per la bona marxa de 
la comptabilitat, s ’hauria de variai* l’any natural 
per a convertir-lo en any economic i aixi s ’acorda.

Finalment, s ’aprova lestât de comptes, fent 
constar, 110 obstant, la indeguda subvencio de la 
Cooperativa, i s ’ocorda, tal com ha proposât el 
Dr. Soler i Daniel, que urgentment es comuniqui 
l’acord ja conegut, i que es procuri fer efectives 
les quantitats de les despeses ocasionades per 
aquesta des de la data en que es vagi prendre 
lins ara.

Es llegeix 1111a comunicacio del Collegi en la 
quai es dona compte del nomenament dels doctors 
Ramon Torres i Carreras i Ramon Taxonera i 
Santasusagna, de la Junta de Govern, per a for- 
mar part de la ponència nomenada pel Sindicat, 
per a tractar de la defensa dels interessos dels 
metges titulars de Catalunya.

Es llegeix una comunicacio de la Ponència 
d’Assegurances Socials referent a l ’aplicaciô de

record de l’Assemblea passada, respecte a incom- 
patibilitats. En aquesta lletra es deduiex que la 
Ponència d’Assegurances Socials va interpretar 
que, coni sigui que l ’Assegurança Maternai es 
una assegurança social, s’ha d’aplicar aquell acord 
als membres que formen aquesta ponència.

Intervé el Dr. Brossa que diu que no és lògic 
que l ’Assemblea del Sindicat pugui aplicar san- 
sions als membres de la Junta de Govern del Col
legi coni a tais.

Els Drs. Celis i Mestres i Miquel creuen que, 
si bé 110 pot èsser en aquest sentit, el Sindicat pot 
dirigir-se a tots els metges pel seu caràcter de 
socis ciel Sindicat.

El Dr. Abelló demana que es llegeixi l ’acord 
de l’Assemblea, i aixi I10 fa el senyor Secretari.

Després d’un canvi d’impressions, en el quai 
prenen part tots els Consellers, s’acorda accedir 
a la demanda que formula la ponència d’Assegu
rances Socials. El Dr. Abelló demana que consti 
en acta el seu vot de protesta envers la demanda 
de referència.

El Dr. Sellas prega que es demani a la Ponèn
cia d'Assegurança Maternai que informi sobre 
aquest punt per veure si s’ha d’eliminar algun dels 
seus components.

El Dr. Coll diu que el Conseil del Sindicat que- 
da en mala situaciô envers els seus socis, tota ve- 
gada que l’acord de l ’Assemblea fou près amb 
l’esperit de cjuè 110 tingués efectes retroactius i. 
per tant, creu que el Conseil General queda mala- 
ment en 110 complir estrictament resperit mani- 
fectat per l’Assemblea.

Es canvien impressions sobre la importànciâ 
que adquireix el projecte d’Assegurances Socials, 
en el quai canvi prenen part els Drs. Mestres i 
Miquel, Celis, Sellas i Coll.

Aquest darrer creu que el Sindicat hauria d’in
teressar de la Generalitat perquè col-laborés, junt 
amb ells, en els estudis d’adaptaciô de resmentat 
projecte, vista la importànciâ que té.

El Dr. Fornells s’adhereix a les seves mani
festacions.

S ’acorda que el Président i el Secretari dema- 
nin a la ponència d’Assegurances Socials que abans 
del dia 3 1 d’aquest mes facin lliurament de la seva 
ponència, amb mires a la importànciâ que vénen 
adquirint les qüestions de les Asseguarnces So- 
cials i a l’informe que el Sindicat ha de presen
tar a la Generalitat.


